
Protokoll fört vid föreningsstämma,  

Årnäshalvöns Samfällighetsförening den 27 september 2020 

 

§1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Jan Berg hälsar välkomna och förklarar stämman öppnad.  

På grund av Covid-19 hålles stämman senare än vad som anges i samfällighetens 

stadgar. Detta medför enligt Riksförbundet Enskilda Vägar (REV) inte några 

konsekvenser vad gäller de beslut som kommer att fattas på dagens stämma. 

§2 KALLELSE OCH FÖREDRAGNINGSLISTA 

Kallelse och föredragningslista godkändes. 

 

§3 FASTSTÄLLANDE AV RÖSTLÄNGD 

Dagens närvarolista samt inkomna fullmakter beslutades att användas som 

röstlängd. Deltagande på mötet inklusive fullmakter var 14 personer. 

 

§4 VAL AV ORDFÖRANDE FÖR STÄMMAN 

Till ordförande för stämman valdes Jan Berg. 

 

§5 VAL AV SEKRETERARE FÖR STÄMMAN 

Till sekreterare för dagens stämma valdes Inger Svensson. 

 

§6 VAL AV TVÅ JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE 

Till att jämte ordförande justera stämmans protokoll samt vid behov vara rösträknare 

valdes Lena Hjort samt Bo Eijerborg. 

 

§7 STYRELSENS BERÄTTELSER 

Kassör Kenneth Gunnarsson redogjorde för Resultat- och Balansräkning avseende 

2019.  

 

Årsstämman beslutade att fastställa resultat och balansräkningen för 2019. Bilaga 1. 

 

Jan Berg redovisar väsentliga händelser: 

- Trafiksäkerhet – röjning för fri sikt, nya vägtrummor, kantskärning och dikning. 

- Beläggningsarbeten har genomförts på Nordmarkavägen, Lindåsvägen (mer 

arbete än planerat) samt vägen till naturreservatet. 



- Medlemsregistret i ”Vägfas” har vidareutvecklats. Medlemsinloggningen innebär 

att varje medlem själv kan logga in och se sina uppgifter. 

- Styrelsen har under året arbetat med en skötselplan för allmän platsmark. Målet 

är att tillsammans med markägarna ta fram en ”policy” för hur miljön/skötseln på 

halvön bör vara. På grund av pandemin har möte med fastighetsägarna inte 

kunnat genomföras ännu. Kartor över allmän platsmark, strandskyddat område 

samt naturmark kommer att läggas ut på hemsidan. 

- Fiber – IP-Only har skötts av Fibergruppen. 

 

§8 REVISORERNAS BERÄTTELSE 

Revisorernas berättelse föredras av Kenneth Gunnarsson då ingen av revisorerna 

deltar på mötet på grund av Covid-19. Bilaga 2. 

 

§9 ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN 

Med revisionsberättelsen som grund beslutade stämman att ge ansvarsfrihet för 

styrelsen för verksamhetsåret 2019.  

 

§10 FRAMSTÄLLNINGAR FRÅN STYRELSEN ELLER MOTIONER FRÅN 

MEDLEMMAR 

 

Proposition till Årnäshalvöns Samfällighetsförenings föreningsstämma 2020-09-27 

Styrelsen föreslår att arbetsgruppen ”Fiber” (Lena Hjort, sammankallande, Bo 

Eijerborg, Povel Johansson, samt PO Zimmerman) kvarstår under 2020. 

Propositionen bifalles. 

Bilaga 3 

Inga motioner föreligger 

 

§11 ERSÄTTNING TILL STYRELSE, REVISORER OCH VALBEREDNING 

Stämman beslutade att ersättning till styrelsen kvarstår med oförändrat belopp. 

Bilaga 4. 

 

§12 STYRELSENS FÖRSLAG TILL BUDGET SAMT DEBITERINGSLÄNGD 

a) Kassören föredrog styrelsens förslag till budget för verksamhetsåret 2021.  

Stämman beslutade att anta föredragen budget. Se bilaga 4 

 

b) Kassören redovisar föreslagen debiteringslängd för verksamhetsåret 2021. 

Stämman beslöt att fastställa den föreslagna debiteringslängden. 



§13 STYRELSENS PLANER FÖR ARBETET 2020/2021 

Jan Berg och vägvakt Povel Johansson redovisar styrelsens planer för arbetet 

2020/2021 

• Beläggningsarbeten enligt plan startar under oktober månad. 
• Trafiksäkerhet  

- Fri sikt samt arbete med att motverka för hög hastighet på halvön är ett 
ständigt pågående arbete. Styrelsen uppmärksammar, i förekommande fall, 
parkering som sker på/vid vägområdet på ett olämpligt sätt, samt om 
brevlådor/sopställ placerats så att trafiken och arbete på vägområdet försvåras. 
Vid nyetablering eller reparation av dessa ska styrelsen kontaktas för rådgörande 
av placering. 
 

• Allmän platsmark 
- Parkering, upplag eller annan användning av allmän platsmark för privat bruk 

är ej tillåten. 

• Skötselplan 
- Samråd med markägarna planeras så snart pandemin tillåter att ett möte 

genomförs. 

• Fiber 
-Lena Hjorth redogör för Fibergruppens arbete som nu är inne i sin slutfas med 
arbetet att rätta till det undermåliga arbetet med fiberläggningen på vår 
vägmark. En slutbesiktning kommer att ske under hösten samt upprättandet av 
en överenskommelse som syftar till att samfällighetsföreningen ska stå 
skadelösa vid skada på fibern vid ordinarie vardagsarbete på vår vägmark.  
Fibergruppen har sammanställt en gedigen dokumentation i ärendet. Efter 
slutbesiktningen kommer denna dokumentation att finnas tillgänglig hos 
styrelsen. Ytterligare information om fibergruppens arbete finns på hemsidan 
under Aktuellt. 

 

§14 VAL AV STYRELSE OCH STYRELSEORDFÖRANDE 

Valberedningen föreslog följande styrelsemedlemmar: 

Jan Berg, ordförande 1 år kvar på mandatet 

Inger Svensson 1 år kvar på mandatet 

Mikael Karlsson 1 år kvar på mandatet 

Kenneth Gunnarsson omval 2 år 

Povel Johansson omval 2 år 

Anders Olofsson omval 2 år 

Stefan Nilsson nyval 2 år 

 

Stämman beslutade enligt förslaget på styrelse samt styrelseordförande. 



§15 VAL AV REVISORER OCH REVISORSSUPPLEANTER 

Valberedningen föreslår följande revisorer och revisorssuppleanter: 

Frida Hultgren, revisor 

Christine Larsson, revisor 

Lars Andersson, revisorssuppleant 

Gunnar Åkesson, revisorssuppleant 

 

Stämman beslutade enligt förslag till revisorer och revisorssuppleanter. 

 

§16 VAL AV VALBEREDNING 

Förslag till valberedning föreligger: 

Sven Eriksson sammankallande 

Paul Ottosson 

Melker Andersson 

 

Stämman besluta utifrån redovisat förslag till valberedning. 

 

§17 ÖVRIGA FRÅGOR 

Inga övriga frågor. 

 

§18 TID OCH PLATS FÖR NÄSTA STÄMMA 

Nästa årsstämma hålles söndagen den 23 maj 2021 klockan 10:00 på Aranäsgården. 

 

§19 MEDDELANDE OM PLATS DÄR PROTOKOLLET FRÅN STÄMMAN 

HÅLLES TILLGÄNGLIGT 

Protokollet hålles tillgängligt på samfällighetens hemsida www.arnasvag.se samt på 

anslagstavlan vid gamla affären senast den 4 oktober 2020. 

 

§20 MÖTET AVSLUTAS 

I samband med mötets avslutande tackade ordförande Jan Berg Fibergruppen för sitt 

framgångsrika arbete samt avtackade Kennet Olsson, som valt att lämna styrelsen. 

Samtliga fick varsin blomma.  

 

 

http://www.arnasvag.se/


Vid protokollet 

 

 

Inger svensson 

Sekreterare för föreningsstämman 

 

 

 

Jan Berg 

Ordförande för föreningsstämman 

 

 

 

Lena Hjort    Bo Eijerborg 

Justerare    Justerare 

 


